

天后中英文幼稚園(二校)

ST006a-23/24

REGINA COELI ANGLO-CHINESE KINDERGARTEN (SECOND BRANCH)

敬啟者:本園現有下列9月份通告通知家長,請家長留意並按時跟進。

- (一) 9月份之學費,家長請於十號前親臨校務處或放入學生通告袋內繳交。校車生可放 進每月派發之收費袋內,連同校車費一併繳交。
- (二) 9月4日(星期一)將會派發新課本。
- (三) 9月5日(星期二)上午11:00 在本園舉行 K3 開學及小一入學家長會,請 K3 家長抽空出席。
- (四) 9月6日(星期三)上午11:30在本園舉行K2開學家長會,請K2家長抽空出席。
- (五) 9月13日(星期三)K2,K3學生參與兒童脊科基金之齊齊挺直跳「脊」舞活動。
- (六) 9月22日(星期五)舉行(八、九月份)生日會一今次主題:<u>卡通人物大派對</u>,請穿著整潔服飾回校,並必須攜帶小背囊、清水及手帕回校,是日上午班及全日班返、放學時間照常。如(8月、9月份生日之小朋友需要參加拍攝生日照片),請填妥回條交予班主任彙收。
- (七) 9月29日(星期五)為中秋節,本園放假一天;9月30日(星期六)為中秋節翌日假期。
- (八) 10月2日(星期一)為國慶日翌日假期。
- (九) 10 月 19 日(星期四)本園安排由「新都醫務中心」到校進行免費流感疫苗計劃一第 一次噴鼻式,凡同意參加此計劃之學生家長,請填寫同意書並連同出生證明書副本 一併於 9 月 8(星期五)前交回本園彙集辦理。家長如有問題,可直接致電 24406618 與該診所聯絡或向本園查詢。

備註:1. 倘遇三號颱風訊號、黑色或紅色暴雨訊號,所有活動將取消或順延舉行。

 此
 致

 貴
 家
 長
 台
 鑒



天后中英文幼稚園(二校)

ST006b-23/24

REGINA COELI ANGLO-CHINESE KINDERGARTEN (SECOND BRANCH)

Notice concerning September

01/09/2023

- 1) Whole day class students need to pay the school fee (September) before 10th of the month, you can come to school office to pay or put inside the notice bag. For students who take the school bus, it can also put the school bus bag inside the notice bag.
- 2) 4th September,2023(Monday) will be distribute new textbooks.
- 3) 5th September,2023 (Tuesday) at 11:00 am will be the K3 Primary One Admission parents meeting in our kindergarten. Please K3 parents are invited to attend.
- 4) 6th September,2023 (Wednesday) at 11:30 am will be the K2 Parents meeting in our kindergarten. Please K2 parents are invited to attend.
- 5) Children Chiropractic Program for K2 and K3 students will be held on 13th September, 2023 (Wednesday).
- 6) It is to inform you the birthday party (August ,September) will be held on 22nd September,2023 (Friday). The theme of this time: Cartoon character big party.Students can have their <u>cartoon</u> wear on and reminded to bring clear water and towel. School bag shall not be brought.

Venue: main campus

Remarks: Birthday students want to purchase a birthday picture, please give the reply slip to the class teacher. (The remaining shall be subsidized by the school.)

- 7) 29th September, 2023(Friday) will be Mid-Autumn Festival holidays.
- 8) 2 nd October, 2023 (Monday) will be the public holiday for the day after National Day.
- 9) Seasonal Influenza Vaccination School Outreach (Free of Charge)-Nasal Spray Vaccine The 1st Vaccination day is on 19th October,2023(Thursday).

Parents of students who agree to participate in this program, please fill out the consent form and submit it together with a copy of the birth certificat ebefore 8th September,2023(Friday) to our kindergarten for processing.

If any inquires please contact New Town Medical Centre Tel: 24406618.

*If Red rainstorm, Black rainstorm or typhoon signal no.3 have been hoisted by the Hong Kong Observatory, the activity shall be deferred.